
PROTOKÓŁ Nr 12/2016 
przebiegu posiedzenia stałej Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  

z dnia 29 sierpnia 2016 r. 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Dzielnicy odbyło się w siedzibie Urzędu Miasta Zielona Górze 
przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41, początek godzina 15.00. 
Wspólne posiedzenie Komisji otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Komisji ds Kultury, Sportu i 
Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki. 
Następnie Prowadzący Komisję stwierdził prawomocność posiedzenia z uwagi na obecność wymaganego 
qworum, w składach poszczególnych komisji, dalej przywitał zebranych w osobach: Panią Urszulę Podgajną 
Kierownika Biura Ochrony Środowiska i Pana Stanisława Szczepaniaka Naczelnika Wydziału Podatków i 
Opłat Lokalnych, Pana Przewodniczącego Zarządu Mariusza Zalewskiego, Z-cę Przewodniczącego Zarządu 
Sebastiana Jagiełowicza, Panią Kierownik Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała, Panie i Panów radnych.  
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji powiedział, że wszyscy radni otrzymali porządek posiedzenia 
poczym odczytał porządek podany w zawiadomieniu. 

 
Po odczytaniu porządku, spytał czy są propozycje zmiany porządku. 
Przewodniczący Zarządu poprosił o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku posiedzenie projektów 
uchwał w sprawach: 
- opinii o projekcie uchwały Rady Miasta w sprawie zaliczenia dróg gminnych przebiegających w granicach 
administracyjnych Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych – druk 202, 
- opinii o projekcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
do realizacji opracowania pn.”Plan gospodarki niskoemisyjnej dla miasta Zielona Góra na lata 2014-2020 – 
druk Nr 203.  
 
Innych z mian nie zgłoszono.  
Porządek posiedzenia wraz z wprowadzonymi zmianami został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.1 
1/ 
Prowadzący poinformował, że pierwszy projekt uchwały dotyczy opinii sprawie udzielania zwolnienia z 
podatku od nieruchomości stanowiącego regionalną pomoc inwestycyjną na inwestycję początkową – druk 
nr 201. 
Projekt uchwały szczegółowo omówił Pan Stanisław Szczepaniak Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat 
Lokalnych. 
Prowadzący spytał, czy są pytania. 
 
Radny Krzysztof Wołczyński oświadczył że osobiście uważa iż uchwała ta dyskryminuje firmy już istniejące, 
które od wielu lat tworzą budżet miasta 
 
Więcej pytań nie zgłoszono.  
 
Prowadzący poprosił o wyrażenie opinii Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był przeciw, 2 osoby 
wstrzymały się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 4 osób, 1 osoba była przeciw, 2 wstrzymały się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 5 osób, 1osoba była przeciw, 2 wstrzymały 
się od głosu. 
 
2/ 
Prowadzący powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy wydania opinii w sprawie zaliczenia dróg 
przebiegających w granicach administracyjnych Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych – druk nr 
202. 
 



Przewodniczący Zarządu, wyjaśnił że jest to autopoprawka do uchwały z dnia 19 sierpnia, przy której 
pominięto jedną działką, dotyczy to dróg w sołectwie Nowy Kisielin w obszarze Lubuskiego Parku 
Technologicznego. 
 
Prowadzący spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.  
Prowadzący poprosił członków Komisji o opinię. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 8 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
3/ 
Prowadzący posiedzenie powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy wydania opinii w sprawie opinii o 
projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia do realizacji opracowania pn.”Plan gospodarki 
niskoemisyjnej dla miasta Zielona Góra na lata 2014-2020 – druk nr 203. 
 
Pani Urszula Podgajna Kierownik Biura Ochrony Środowiska, powiedziała że zmiana uchwały z roku 2015 
głównie wynika z dwóch zmian, pierwsza dotyczy zmiany właściciela budynku socjalnego Centrum Spotkań 
Polsko- Niemieckich, wcześniej właścicielem był aeroklub obecnie Centrum będzie własnością Miasta, i 
druga zmiana to kompleksowa modernizacja energetyczna Domu Pomocy Społecznej dla Kombatantów w 
Zielonej Górze. 
 
Prowadzący spytał czy są pytania, pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący poprosił o opinię komisji. 
 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 8 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
 
 Protokołował           Przewodniczący Komisji 
             
 …………..…          …………………..             
 Ewa Fogiel               Jarosław Bartkowicz 
 
 
 
         


